

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်လၢ တၢ်မၤတၢ်ကိးဟ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်ဒ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤညီၣ်န့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်

1. ပုၤလဲၤတၢ်ဖိအဂ့ၢ်အကျိၤ- ဝံသးစူၤမၤပုၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခဲလၢၢ်တၢ်ကွဲးရဲၣ်လီၤအိၣ်ဖဲအကူၢ်အံၤအပူၤတက့ၢ်.
2. ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်- တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအံၤမၤစၢၤပတၢ်သမံသမိးဆၢတဲာ်အဂ့ၢ်ကတၢ်လၢန့ၣ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်လၢတၢ်ဟ်လီၤတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.
3. မ့ၢ်န့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်အတီၢ်ပူၤ- ကွီၤယၢ်မ့ၢ်န့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်အတီၢ်ပူၤလၢန့ၣ်လိၣ်ဘၣ်လၢကဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအဂီၢ်တက့ၢ်. နကဘၣ်စူးကါတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤဒ်သိးသိး ကိးနံၤဒီးလၢကိးနံၤဒီးအပူၤန့ၣ်လီၤ.
4. “တၢ်လဲၤဒီးသိလ့ၣ်”(“Go Ride”) တၢ်လဲၤတၢ်က့ၢ် (တၢ်လီၤလၢနကလဲၤအိၣ်)- ဟ့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံးလၢလၢပုၤပုၤဒီး လိတဲာ်စီနီၣ်ဂံၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ကလဲၤအိၣ်ဒီးလဲၤဟ်လီၤအလီၢ်တဖၣ်ခဲလၢၢ်အဂီၢ်တက့ၢ်.
5. တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ယုၤအိၣ်- တၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢန့ၣ်ဒီးတၢ်လဲၤအိၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်ဖဲနကဘၣ်လဲၤတုၤဖဲတၢ်လီၤလၢနကဘၣ်လဲၤန့ၣ်, ဝံသးစူၤကွဲးလီၤအိၣ်အမ့ၢ် “တၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်အဆၢကတီၢ်တက့ၢ်.” (အဒိ, တၢ်မၤစးထီၣ်အဆၢကတီၢ်မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်သရၣ်အတၢ်သ့ၣ်နံၤဖးသိအဂီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.)

တၢ်နီၣ်- တၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်အဆၢကတီၢ်အခိပညီၣ်န့ၣ် ပကမၤတၢ်အဂ့ၢ်ကတၢ်လၢကမၤလီၤတၢ်န့ၣ်လဲၤတုၤဖဲနကဘၣ်လဲၤတုၤ တဖၣ်ခဲလၢၢ်န့ၣ် တၢ်ဆၢကတီၢ်အဖဲန့ၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟ့ၣ်နတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢကလဲၤတုၤလၢပဲၤတြီၢ်ဗဲာ်ညါလၢတၢ်လဲၤအိၣ်အလီၢ်ဆူၣ်နကဘၣ်လဲၤတုၤအလီၢ်ဖဲတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အတီၢ်ပူၤတက့ၢ်.

အဒိ- နစးထီၣ်တၢ်မၤအဆၢကတီၢ်မ့မ့ၢ် ဂီၤခိ ၈ န့ၣ်ရဲၣ်, နကဘၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤတၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်အဆၢကတီၢ် ဂီၤခိ ၇:၄၅ လၢကဟ့ၣ်နတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢကလဲၤန့ၣ်လီၤဘၣ်ချူးဆၢချူးကတီၢ်ဒီးအိၣ်ကတဲာ်ကတီၢ်သးတချူးဂီၤခိ ၈ န့ၣ်ရဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

6. တၢ်ဟဲက့ၢ်ဒီးသိလ့ၣ် (Return Ride Trip) - ဟ့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံးလၢလၢပုၤပုၤဒီးလိတဲာ်စီနီၣ်ဂံၢ်လၢနကစံၣ်လီၤအလီၢ်တက့ၢ်. တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢ တၢ်ယုၤအိၣ်န့ၣ် မ့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢန့ၣ်ဒီးတၢ်လဲၤအိၣ်န့ၣ်ဖဲနစးထီၣ်ထီၣ်ဒီးအလီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲနမၤလၢပုၤလံာ်ကွီၣ်ဒိဝံန့ၣ်, ဆုၢ်အိၣ်ဆူၣ် ကမ့ၢ်ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်တၢ်မၤစၢၤပုၤစူးကါတၢ် (Metro Mobility Customer Service) ဝီဖျိ ဆုၢ်လံာ်ပရၢ, အံမ့(လ) မ့တမ့ၢ် ဖဲး(စ) (fax) တက့ၢ်.

ဆုၢ်လံာ်ပရၢ- Metro Mobility, 390 N. Robert St., Saint Paul, MN 55101

အံမ့(လ)- metromobility@metc.state.mn.us

ဖဲး(စ)(Fax): 651.602.1660

နဆုၢ်နတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအလံာ်ပတံဆူၣ် ကမ့ၢ်ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်တၢ်မၤစၢၤပုၤစူးကါတၢ် (Metro Mobility Customer Service) တကတီၢ်ဂ့ၢ်ကတၢ်ဂ့ၢ်ဖဲတန့ၣ်အတီၢ်ပူၤသ့, ဘၣ်ဆၣ်ပကမၤပုၤတၢ်ယုၤထီၣ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤတဖၣ်ထဲတလိတဘျီန့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးစးထီၣ်နတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအလံာ်ပတံဆူၣ်တလါန့ၣ်, ဝံသးစူၤဟ့ၣ်ထီၣ်နတၢ်ယုၤဖဲမ့ၢ်ယဲာ်နံၤသၢန့ၣ်တန့ၣ်တက့ၢ်. နတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤန့ၣ်ကစးထီၣ်ဖဲလဲၤလၢကလဲၤအဆၢကတီၢ်အဆၢကတီၢ်တန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ပမၤပုၤနတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလၢနဟ့ၣ်ထီၣ်အဆၢကတၢ်တဘျီတသ့ဘၣ်. လၢတၢ်ဂ့ၢ်အံၤန့ၣ်, ပကဟ့ၣ်ကဒါက့ၢ်ဆူၣ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်နဟ့ၣ်ထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလၢဆူၣ်ညါတလါအဂီၢ်သ့လီၤ. နမ့ၢ်မၤန့ၣ်, ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအမၤသးကတီၢ်အံၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်ကဒါက့ၢ်လံာ်ကွီၣ်ဒိအပူၤန့ၣ်တက့ၢ်.

ဖဲတၢ်မၤပုၤနတၢ်ယုၤထီၣ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤ (standing order request) န့ၣ်, ကမ့ၢ်ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်လီၤဆိ (Metro Mobility) တၢ်လဲၤတၢ်က့ၢ်ပုၤမၤစၢၤပတၢ်တဖၣ်ကတဲကျဲၤဖဲဒီးန့ၣ်လၢကဟ်ဂံၢ်ဟ်ကျဲၤတၢ်လဲၤအိၣ်အဆၢကတီၢ်ဖဲအလီၢ်ဆိဒီးနတၢ်ယုၤထီၣ်အဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤတၢ်ကမၤအိၣ်လၢတၢ်မၤန့ၢ် တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်အဂီၢ် ဒီးပုၤဒီးသိလ့ၣ်အဂၤလၢပတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

နတၢ်သံကွၢ်ဘၣ်ယးတၢ်မၤပုၤတၢ်ယုၤထီၣ်တၢ်ဒီးသိလ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလံာ်ကွီၣ်ဒိမ့ၢ်အိၣ်န့ၣ်, ကိးပုၤစူးကါကမ့ၢ်ဝံစိၣ်တိၣ်ဆုၢ်လီၤဆိတၢ်မၤစၢၤ (Metro Mobility Customer Service) ဖဲ 651.602.1111 မ့တမ့ၢ် 651.221.9886 TTY တက့ၢ်.